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Voorzitter adviescollege Ineke van Gent:
‘Bestuurders gaan nog steeds krampachtig
om met informatie. Dat moet stoppen’

Beeld: © Fenna Jensma

De overheid gaat nog steeds niet open met informatie om.

Ministeries leveren documenten te laat, of houden ze zelfs helemaal

achter. Ineke van Gent, voorzitter van het Adviescollege dat over de

uitvoering van de Wet open overheid waakt, is optimistisch, maar

kritisch: ‘De beloftes zijn hoopgevend, maar er is nog steeds sprake

van onwil, onkunde en onverschilligheid.’

Het leek wel de week van de Wet open overheid. Een kritisch rapport

concludeerde dat de uitvoering van de wet hapert. De afhandeling van verzoeken

gaat nog langzamer dan eerst. Journalisten van verschillende media pleitten

gezamenlijk voor een betere omgang met de wet en Tweede Kamerleden legden

de verantwoordelijke staatssecretaris het vuur aan de schenen over de gebreken.

Staatssecretaris Alexandra van Hu�elen (D66) van Koninkrijksrelaties en

Digitalisering beloofde beterschap.



‘Kon minder,’ vindt Ineke van Gent. Een typisch Gronings understatement, want ze

is blij met het debat. ‘De aanwezige fracties waren heel kritisch, dat vind ik

positief. En de staatssecretaris heeft meerdere toezeggingen gedaan. Dat is

hoopgevend.’

Download hier het volledige artikel.
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